
 
BIBLIOTECA  

JOAN OLIVA I MILÀ 

 
Club de Lectura Fàcil en català 

A càrrec de Lourdes Escrigas Casas 

 
Dilluns  6 de novembre, 4 de desembre, 15 de gener, 5 de febrer,  

4 de març, 8 d’abril,  6 de maig i  3 de juny a les 16.30h 

 
En col·laboració amb el Servei de Català de Vilanova i la Geltrú 

 
CALENDARI DE LECTURES 

Curs 2023-2024 

 
 

1. 6 de novembre de 2023 

 Un artista anomenat Picasso. Óscar Carreño 

(2023- Any Picasso. 50è aniversari de la mort de 
Pablo Picasso) 

 

2. 4 de desembre de 2023 
 L’home que va poder regnar. Rudyard Kipling 

(adaptació de Vanessa Fanderl) 

 

3. 15 de gener 2024 
 L’anglès reanimat i altres contes. Mary Shelley (adaptació de Clàudia 

Sabater Baudet) 

  
4. 5 de febrer 2024 

 Romeo i Julieta. William Shakespeare (adaptació d’Elena O’Callaghan) 

 

5. 4 de març 2024 
 Irene Polo, una reportera excepcional. Ana Crespo  

 

6. 8 d’abril 2024 
 L’Odissea. Homer (adaptació de Joan Alberich) 

 

7. 6 de maig de 2024 
 El teu nom és Olga. Josep Maria Espinàs (adaptació de Salvador Comelles) 

 

8. 3 de juny de 2024 

 Llibre de les bèsties. Ramon Llull (adaptació M. Pia Ona Verger Frasnoy) 
 

  


